
 
P R O T O K Ó Ł      Nr  XXIX/04  

 
z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniu  29 kwietnia   2004 roku  

 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -  21 

Obecnych                 - 21 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
Burmistrz Miasta, Zastępca Burmistrza, Skarbnik  Miasta,  Sekretarz  Miasta, radni powiatowi, 
mieszkańcy, Przewodniczący MłodzieŜowej Rady Miasta.  
 
 
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Gątkiewicz Janusz  –  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram XXIX Sesję rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art.20 ust. 1 ustawy o 

samorządzie gminnym .  
- Witam Panią Starostę - BoŜenę Respondek, wiceprzewodniczącą Sejmiku Wojewódzkiego – 

Małgorzatę Ochenduszko – Ludwik, witam Burmistrza Miasta, Zastępcę Burmistrza,  
Skarbnika  Miasta,  Sekretarza  Miasta, kierowników wydziałów, dyrektorów jednostek  
mieszkańców, słuŜby mundurowe, Przewodniczącego MłodzieŜowej Rady Miasta. 

- Stwierdzam, Ŝe zgodnie z listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 
uchwał. 

 
 
 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Gątkiewicz Janusz  –  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proponowany porządek obrad Sesji radni otrzymali w materiałach sesyjnych. Dodatkowo 

wpłynął wniosek Komisji Rewizyjnej ( odczytuje treść wniosku) 
 W dniu 22 kwietnia 2004r. wpłynął wniosek Burmistrza Miasta o wprowadzenie do porządku 

obrad sesji dodatkowych projektów uchwał (odczytuje treść wniosku) 
- Czy radni mają uwagi do proponowanego porządku obrad?  
 Proszę Pan burmistrz. 
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Burmistrz Miasta - Marek Mrozowski  
 
- Proszę o wprowadzenie jeszcze jednej uchwały. Sprawa jest dość pilna. Dotyczy transakcję 

M1 Firmie „Apollo”. Projekt uchwały dot. wyraŜenia zgody na umowę dzierŜawy terenów 
bezpośredni przylegających do obiektu. Jest to klin między trasą szybkiego ruchu, a 
parkingiem. PoniewaŜ transakcja ta ma zostać przeprowadzona dzisiaj albo jutro, prosiłbym o 
przegłosowanie tej uchwały Ŝeby dać gwarancję nowemu nabywcy, Ŝe teren ten jest w jego 
władaniu. W przypadku nie podjęcia uchwały nie wiemy, kiedy obiekt ten zostanie sprzedany i 
nie wiadomo teŜ, kiedy nastąpiłoby rozbudowa tego obiektu. Ta sprawa wyniknęła wczoraj po 
południu, dlatego teŜ proszę o podjęcie uchwały o wyraŜeniu zgody. 

 
Gątkiewicz Janusz  –  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są jeszcze jakieś uwagi do proponowanego porządku obrad sesji? 
- JeŜeli nie to proszę o przegłosowanie proponowanego porządku obrad poszerzonego o 

projekty uchwał wprowadzone przez Burmistrza Miasta. 
 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 17 radnych, bez W. Konderaka, A. Horzelskiej – Matyi, A. Jachimczyk – 
Kluk, Z. Bazańskiej/ 
 
17   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe  porz ądek  obrad  dzisiejszej  sesji  został  przez  Rad ę  przyj ęty. 
 
 
 
 
Rada przyj ęła nast ępujący  porz ądek obrad:  
 
 
1. Otwarcie obrad Sesji. 
2. Przyj ęcie porz ądku obrad. 
3. Przyj ęcie protokołów z obrad  Sesji Rady Miejskiej w dnia ch 29 stycznia 2004 r. i 12 lutego 

2004 r.  
4. Informacja Burmistrza Miasta z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Zapytania mieszka ńców. 
7. Sprawozdanie z wykonania bud Ŝetu Miasta Czelad ź za 2003 rok.  

1. Wprowadzenie. 
2. Opinia Komisji Rewizyjnej. 
3. D y s k u s j a. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

• Rozpatrzenia „Sprawozdania z wykonania bud Ŝetu Miasta Czelad ź za 2003 rok”. 
• Udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Czelad ź. 

 8.   Podjecie  uchwał w sprawie :  
1. ustalenia planu sieci oraz obwodów publicznych s zkół podstawowych 

prowadzonych przez Gmin ę Czeladź. 
2. ustalenia planu sieci oraz obwodów publicznych g imnazjów prowadzonych 

przez Gmin ę Czeladź. 
3. ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddzia łów przedszkolnych w 

szkołach podstawowych. 
4. wyznaczenia do składu komisji konkursowych na st anowiska dyrektorów 

placówek o światowych przedstawicieli organu prowadz ącego oraz 
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upowa Ŝnienia Burmistrza Miasta do dokonania czynno ści zwi ązanych z 
przeprowadzeniem post ępowań konkursowych. 

5. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 67/57 k. m. 12 o pow. 12,0 
m. kw. przy ul. Tuwima w Czeladzi. 

6. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 39/1 k. m. 48 o pow. 295 
m. kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

7. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 124/3 i 127/3 k. m. 12 o pow. 2 81 
m. kw. przy ul. Pie ńkowskiego – Kombatantów w Czeladzi. 

8. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 54/1 k. m.  13 o pow. 172 
m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 

9. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 84 m. 
kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

10. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 14 k. m. 44 o pow. 110 m. 
kw. przy ul. Bema w Czeladzi. 

11. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 183/4 k. m. 12 o pow. 33 
m. kw. przy ul. B ędzińskiej w Czeladzi. 

12. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 68 k. m. 6 o pow. 25 m. 
kw. przy ul. Szpitalnej w Czeladzi. 

13. sprzeda Ŝy działki nr 93/4 k. m. 20 poło Ŝonej przy ul. Kili ńskiego w Czeladzi. 
14. skorzystania z prawa pierwokupu prawa u Ŝytkowania wieczystego dz. Nr 

169/38 k. m. 28 oraz udziału 1/9 cz ęści w prawie u Ŝytkowania wieczystego dz. 
Nr 169/42 k. m. 28 przy ul. Wybickiego i Poniatowsk iego w Czeladzi. 

15. oddania w u Ŝytkowanie wieczyste działki nr 265/3 k. m. 32 przy ul. 35 – lecia 
PRL w Czeladzi. 

16. nabycia działek nr 19/1 i 19/2, k. m. 49 poło Ŝonych przy ul. Staropogo ńskiej w 
Czeladzi. 

17. sprzeda Ŝy części działki nr 140/1, k. m. 20 poło Ŝonej przy ul. Siemianowickiej w 
Czeladzi. 

18. zmiany Nr 4 miejscowego planu ogólnego zagospod arowania przestrzennego 
Miasta Czelad ź. 

19. zmiany fragmentu miejscowego planu ogólnego per spektywicznego  
zagospodarowania przestrzennego Miasta Czelad ź dla terenu przy ul. 
Będzińskiej. 

20. nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czel adź. 
21. przyznania Nagród Miasta Czelad ź. 
22. rozpatrzenia skargi Pani Pelagii Meronow z dnia  1 marca 2004 roku dotycz ącej 

działania Zakładu Budynków Komunalnych w Czeladzi w  sprawie zamiany 
zajmowanego lokalu mieszkalnego. 

23. ustalenia wysoko ści wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta. 
24. ustalenia wysoko ści diet radnych. 
25. zmiany uchwały nr XXVIII/365/2004 w sprawie utw orzenia obwodu głosowania 

w Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Z drowotnej w Czeladzi 
przy ul. Szpitalnej 40 do przeprowadzenia wyborów d o parlamentu 
Europejskiego. 

26. zaciągnięcia po Ŝyczki. 
27. zaciągnięcia po Ŝyczki. 
28. zmian w bud Ŝecie miasta na 2004 rok. 
29. przeniesienia prawa u Ŝytkowania wieczystego działek o ł ącznej powierzchni 

58.808 mkw. 
30. podpisania porozumienia o zawarciu umowy dzier Ŝawy dot. działek nr 11, 12, 

13 i 14, k.m. 60 oraz działek nr 6, 7, 8 i 9, k.m. 61 
9. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytani a radnych.  
10.  Sprawy bie Ŝące Rady Miejskiej. 
11.  Zamkni ęcie obrad Sesji. 
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Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad sesji  
 
 
 
Janusz  G ątkiewicz - Przewodnicz ący  Rady  Miejskiej  
 
- Do wglądu wyłoŜony był protokół z obrad Sesji Rady Miejskiej z dnia 29 stycznia 2004r. Czy 

radni mają uwagi do protokołu?, jeśli nie to proszę o przegłosowanie. 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 18 radnych, bez W. Konderak, A. Horzeskiej – Matyi, A. Jachimczyk - Kluk/ 
 
18   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe  protokół z obrad XXV Sesji Rady Miejskiej w dniu  29 stycznia 
został przyj ęty przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz  G ątkiewicz - Przewodnicz ący  Rady  Miejskiej  
 
- Do wglądu wyłoŜony był protokół z obrad Sesji Rady Miejskiej z dnia 12 lutego 2004r. Czy radni 

mają uwagi do protokołu?, jeśli nie to proszę o przegłosowanie. 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 18 radnych, bez W. Konderak, A. Horzeskiej – Matyi, A. Jachimczyk - Kluk / 
 
18   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe  protokół z obrad XXV Sesji Rady Miejskiej w dniu  12 lutego 
został przyj ęty przez Rad ę. 
 
 
 
 

Dot.  pkt  4  -  porz ądku  obrad  sesji  
 

 
 
 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad – informacji międzysesyjnej. Proszę Pana 

Burmistrza o przedstawienie informacji  z działalności w okresie międzysesyjnym. 
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Burmistrz Miasta - Marek Mrozowski  
  
- (przedstawia informację międzysesyjną za okres 25.03.2004r. do 28.04.2004r.- w załączeniu) 
 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy radni mają jakieś uwagi do przedstawionej informacji międzysesyjnej? 
 
Kędzierski Mirosław - radny  
 
- Pan Burmistrz poinformował nas, Ŝe do 2004 roku liczba bezrobotnych zwiększyła się o 19 

osób. Jak to się ma do tego Ŝe my w „Echu Czeladzi” czytamy, Ŝe pracownicy  Centrum 
uzyskali 610 róŜnych ofert pracy. Informacje są ze sobą sprzeczne. Proszę o wyjaśnienie. 

 
Burmistrz Miasta - Marek Mrozowski  
 
- Są dane, które trudno jest porównać. 610 to oferty, natomiast stan faktyczny to zupełnie coś 

innego. 
 
Jerzy Rebeta - radny  
 
- W informacji międzysesyjnej brakuje mi zagadnienia związanego z przeprowadzanymi 

rozmowami między Spółką Restrukturyzacji Kopalń i Panem Burmistrzem. Czy były takie 
rozmowy, jeŜeli tak to czego dotyczyły. 

 
Burmistrz Miasta - Marek Mrozowski  
 
- Przeprowadzane były takie rozmowy. M.in. przejęliśmy niektóre obiekty kopalniane i jutro 

jesteśmy umówieni na godzinę 16.00 na przejęcie terenu przy kopalni „ Saturn”. To zakończy 
wstępny proces przejmowania. Pozostaje nam przejęcie mieszkań ale czekamy na opinię 
prawną z Warszawy. 

 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę Pani Teresa Kosmala. 
 
Teresa Kosmala - radna  
 
- Z ilu osób składa się brygada remontowa MOSIR’u? Czy prace które wykonuje są tylko 

pracami porządkowymi nie wymagających inspektorów nadzoru?, a jeŜeli są wymagające to 
kto te brygadę kontroluje. Czy ma zabezpieczenie pracy na ten rok i na dalsze? 

 
Zbigniew Szaleniec - Zast ępca Burmistrza  
 
- Brygada składa się z 3 i ¾ etatu plus kierownik, wykonuje prace porządkowe, remontowe, te 

które są dopuszczalne bez inspektora nadzoru. JeŜeli zdarza się wykonywać prace które 
wymagają nadzoru to wtedy jest taki nadzór.  

 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
-  Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania do informacji międzysesyjnej?  
- JeŜeli nie to dziękuję panu Burmistrzowi. 
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pkt. 5 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Gątkiewicz Janusz  –  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
 
 
-  Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad. 
- Proszę radnych o zgłaszanie interpelacji i zapytań. 
 
Mirosław K ędzierski - radny  
 
- Na ulicy Betonowej po budynku Nr 20 znajduje się walący mur, który jest pochylony. 

Dotychczas mieszkańcy podpierają go czym mogą. W kaŜdej chwili grozi to zawaleniem. 
Proszę o interwencję w tej sprawie. 

- Na ulicy Betonowej znajduje się  głęboki właz. Proszę o szybie usunięcie tego włazu. 
- Na ulicy Betonowej znajduje się szereg dziur. Wnoszę o szybko interwencję w tej sprawie. 
- Za sklepem nocnym łączącym ul. Nowopogońską i Betonową ciągnie się częściowo 

zniszczony mur. Znajduje się tam śmietnisko, które nie jest najlepszym widokiem. 
- Ulica Nowopogońska- obok budynku nr 135 znajduje się głęboki, otwarty właz. 
- Ulica Zamiejska jest nieprzejezdna. 
- Wniosek mieszkańców ulicy Piastów o postawienie popiersia Generała Świerczewskiego na 

właściwym miejscu.  
 
Gątkiewicz Janusz  –  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan radny Andrzej Krugły. 
 
Andrzej Krugły - radny  
 
- Mam prośbę do dyrektora ZBK.2 lata temu prosiłem o naprawę poręczy w klatce przy ul. Armii 

Krajowej 12.Mieszkają tam ludzie w podeszłym wieku. Poręcz została zrobiona, ale w tym 
miejscu gdzie najczęściej chodzą mieszkańcy schody się urwały. Zapadły się. Proszę o szybką 
interwencję, jeśli to moŜliwe. Słyszałem, Ŝe mieszkańcy napisali pismo, ale bez odzewu i od 2 
tyg. chodzą za sprawą. Panie Dyrektorze, jeśli moŜna prosiłbym Ŝeby tam wysłać  Inspektora 
nadzoru Ŝeby tych ludzi w jakiś sposób uspokoić. A poza tym chciałem zadać panu 
Burmistrzowi teraz pytanie. Dotyczy ono przyjaciela pana Burmistrza, pana Hetmańczyka, 
byłego dziennikarza. Ostatnio pracuje w MOPS-ie. Kiedyś pracował w ZBK, został z tego 
zakładu prawdopodobnie zwolniony. Tego nie wiem. W środę słyszałem, Ŝe był w stanie 
wskazującym na spoŜycie alkoholu  i został wyprowadzony z zakładu pracy zwanego Miejskim 
Ośrodkiem Pomocy Społecznej. Czy to prawda panie burmistrzu ?  

- Chciałbym Ŝeby pan burmistrz potwierdził lub zaprzeczył tejŜe sprawie. Czy pan Hetmańczyk 
chodzi rzeczywiście pijany czy trzeźwy do MOPS-u do pracy ? Zamierza go pan trzymać w tej 
pracy czy moŜe zostanie zwolniony, bo nie jest w tym mieście tak by urzędnicy chodzili na co 
dzień pijani. 

 
 Gątkiewicz Janusz - Przewodnicz ący 
 
- Dziękuję. Proszę pan radny Jerzy Rebeta. 
 
Jerzy Rebeta - radny  
 
- Przypominam sprawę, którą poruszałem na poprzedniej sesji czyli pomnika przy rondzie na 

Piaskach. Dziękuję. 
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Gątkiewicz Janusz - Przewodnicz ący 
 
- Dziękuję. Proszę pan radny Krzysztof Francikowski. 
 
Krzysztof Francikowski  - radny  
 
- Chciałem zapytać o status prawny nieruchomości przy ul. Katowickiej, czyli budynek gdzie 

kiedyś była rozlewnia piwa. Ten budynek jest bardzo zdewastowany, wyjęte są wszystkie cegły, 
doszło do tego, Ŝe strony i wzmocnienia z drewna są równieŜ wycięte. Ten budynek wisi w 
powietrzu. Najgorsze jest to, Ŝe wszystkie okoliczne dzieci znalazły sobie tam miejsce do 
zabawy. Proszę o interwencję i szybką odpowiedź. 

 
Gątkiewicz Janusz - Przewodnicz ący 
 
- Dziękuję. Proszę pan radny Sławomir Święch. 
 
Sławomir Święch - radny  
 
- Ostatnio odbyły się spotkania samorządowe mieszkańców osiedla Dziekana, mieszkańców 

zasobów spółdzielczych i z związku z tych przedstawię klika interpelacji. 
- Wniosek by od ulicy Nowopogońskiej były oznaczone ulice: Spacerowa, Orzeszkowej, 27 

Stycznia jako te, z których się z drogi głównej zjeŜdŜa w dzielnice Piaski. 
- Istnieje postulat by teren pomiędzy ulicą Spacerową, Wyspiańskiego i Orzeszkowej równieŜ był 

objęty jakąś akcją uporządkowania terenu. Jest to nieformalne, a faktyczne wysypisko śmieci. 
- Wniosek o kontrolę, by słuŜy miejskie na bieŜąco kontrolowały stan kompletności włazów 

kanalizacyjnych przy studzienkach kanalizacyjnych. 
- Wnioskuję o ograniczenie tonaŜu samochodów poruszających się z dzielnicy Piaski ( ul. 

Wiosenna i równoległa do ulicy Prusa, ul. Wyspiańskiego) przejeŜdŜają tam cięŜkie 
samochody, które jadą do Sosnowca przez Czeladź. 

- Czy są takie jednostki, które zajmują się wałęsającymi się zwierzętami na naszych osiedlach. 
Grozi to niebezpieczeństwem dla mieszkańców. 

- Składam postulat do MłodzieŜowej Rady Miasta zainicjowany przez ludzi starszych by 
rozwaŜyć w przeszłości wystąpienie lub rozpatrzenie organizacji w stylu „ Woodstok” lub 
„Przystanek Czeladź” 

 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dekuję. Proszę pan radny Władysław Oczkowicz 
 
Władysław Oczkowicz - radny  
 
- Jedna sprawa dotyczy naszego nowego „Centrum” na Piaskach. Prośba do Burmistrza 

Szaleńca, bo obaj wiemy, Ŝe te prace interwencyjne w poprzednim okresie nie były najlepsze. 
Był tam nadzór, który równieŜ się nie sprawdził. Z tego co wiem będą tam jeszcze dodatkowe 
roboty i wnoszę  o zabezpieczenie tam naleŜytego nadzoru, Ŝeby te pieniądze, które tak cięŜko 
wypracowaliśmy na zorganizowanie i zrobienie tam porządku zostały wydane w sposób 
naleŜyty i właściwy. 

- Przekazałem protokół z objazdu, którego dokonałem w dniu 15 kwietnia do władz miasta. O 
jednej rzeczy zapomniałem i proszę Burmistrza o uzupełnienie. Stwierdziłem w sposób 
jednoznaczny, Ŝe drogi, które administrowane są przez spółdzielnie mieszkaniowe traktowane 
są bardzo serio natomiast pozostałe drogi są w zdecydowanym tyle. Dziury, które są na 
drogach osiedlowych są znaczne tj; m.in. Oś. Dziekana, RoŜka, ul. Krakowska. Proszę pana 
Burmistrza o interwencję w tej sprawie.  

 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan radny Andrzej Świątek. 
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Andrzej Świątek  - radny  
 
- Chciałem wrócić do sprawy garaŜy na ulicy Szpitalnej. Nadal nie jest rozwiązana sprawa tej 

drogi, która jest przedłuŜeniem ulicy Szpitalnej. Odbyło się zebranie garaŜowiczów w związku z 
bezmyślną dewastacją i zasilania energetycznego, ale równieŜ na tym zebraniu została 
poruszona kwestia śmietnika, który tam stał dwa dni, po czym został zabrany przez firmę, która 
ten śmietnik postawiła. Opinie uczestników zebrania są negatywne w odniesieniu do płatności 
za ten śmietnik. Powinno to zostać uwzględnione w kosztach wieczystego uŜytkowania tego 
terenu. 

- Dziękuję gospodarce komunalnej za postawienie lampy na przedłuŜeniu ulicy Szpitalnej. 
GaraŜowicze uwaŜają, Ŝe równieŜ taka lampa powinna być z drugiej strony, która 
gwarantowałaby bezpieczeństwo. Obecnie za uŜytkowanie płacimy około 200zł w skali roku, a 
przecieŜ oświetlamy jedne ulice miejskie to powinniśmy oświecać równieŜ pozostałe. 

- Wnioskuję o likwidację „ dzikiego wysypiska” w okolicy garaŜy. 
 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pani radna Teresa Kosmala. 
 
Teresa Kosmala - radna  
 
- Pierwsza interpelacja dotyczy zabytkowego budynku kopalnianego po kopalni Czeladź. Kiedy 

zgłaszam zaniepokojenie jego stanem jeszcze stał i właściwe na moich oczach zniknął i nie 
wiem kiedy został rozebrany. Czy została wydana zgoda konserwatora zabytków na 
wyburzenie tego budynku?, kto to wyburzał?, kto obecnie zajmuje się ochroną tego terenu?, co 
stało się z materiałem? 

- Na jakich etapie jest problem toalety publicznej w centrum Piasków? 
 
 Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pani Zofia Bazańska. 
 
Zofia Baza ńska  - radna  
 
- Interpelacja dotyczy małŜeństwa Zygmunta i Marii Kulasiewicz zam. Przy ul. Szpitalnej 34c/13. 

Ci ludzie są bardzo schorowani. Ten pan ma niesprawne kończyny, pani Kulasiewicz ma 
migotanie przedsionków, mieszkają na 4 piętrze. Na parterze tegoŜ bloku w mieszkaniu o tej 
samej powierzchni zmarło małŜeństwo państwa Jurek i natychmiast rodzina państwa 
Kulasiewiczów złoŜyła wniosek o zamianę mieszkania. Otrzymali odpowiedź negatywną. W 
tym czasie wprowadziła się tam córka, która kiedyś mieszkała na Tuwima i miała zadłuŜone 
mieszkanie. Nie mniej jednak państwo Kulasiewiczowie jeszcze raz proszą o moŜliwość 
zamiany mieszkań. 

 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Odpowiedzi na interpelacje zostaną udzielone w pkt. 9 porządku obrad. 
 

 
 
 

pkt. 6 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad dzisiejszej sesji. Proszę mieszkańców o 

zadawanie pytań. Proszę pan Przewodniczący MłodzieŜowej Rady Miasta. 
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Tomasz Łuczak  - Przewodnicz ący Młodzie Ŝowej Rady Miasta  
 
- Chcemy zawrzeć umowę z Radami Miast Zagłębia w ramach, której chcemy organizować 

imprezy kulturalne i informacyjne i jednych z punktów jest zorganizowanie imprezy typowo 
młodzieŜowej. Zdajemy sobie sprawę, Ŝe muszą zostać zaangaŜowane w to odpowiednie 
słuŜy, wiąŜe się to z pewną kwotą pieniędzy. Jeśli tylko uzyskami zgodę władz miasta i rady to 
podejmiemy się tego zadania. My ze swojej strony jesteśmy otwarci na wszelkiego rodzaju 
propozycje. 

 
 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan radny powiatowy Eugeniusz Bliźnicki. 
 
 
 
Eugeniusz Bli źnicki - radny Powiatu B ędzińskiego  
 
- Sprawa pierwsza to Strategia Rozwoju. Na początku tej kadencji pan Burmistrz Mrozowski 

szeroko reklamował opracowanie pod nazwą „ Strategia Rozwoju”. Opracowanie to było 
przedstawiane wielu powaŜnym ludziom m.in. na hucie „ Katowice”. Teraz się okazuje, Ŝe tą 
strategię będzie rada Czeladzi opracowywać z udziałem liderów i o tym stanowią przepisy. W 
czasie jednej sesji padło wiele niewybrednych słów, nastąpiło porozumienie radnych, a teraz 
okazuje się Ŝe jesteśmy na początku tej drogi. UwaŜam Ŝe ta sprawa powinna być w jakiś 
sposób wyjaśniona.  W „Echu Czeladzi” były publikacje na ten temat, niektórzy radni musieli 
się tłumaczyć, a tak być nie powinno. 

- Sprawa druga to park Przemysłowo-Technologiczny. O tym zagadnieniu na sesji nie było 
mowy. Jest to powaŜne przedsięwzięcie, które ma prowadzić do powstania nowych miejsc 
pracy. Są pewne działania konieczne. Chciałbym dowiedzieć się jaki jest plan działania, w jaki 
sposób rada włączy się w te działania? Bo w pewnym momencie będzie mowa o przekazaniu 
pewnych środków i wtedy będzie musiała być podjęta uchwała przez radę. 

- StraŜ Miejska została zorganizowana w taki sposób, Ŝe powołani zostali rejonowi. Jest 13 
rejonów w mieście. Są osoby, które odpowiadają za określone rejony. Funkcjonowanie to 
polega m.in. na dobrych kontaktach z mieszkańcami. Po ukazaniu się informacji w „Echu 
Czeladzi” jestem zdziwiony, Ŝe funkcjonariusze nie skontaktowali się z mieszkańcami swojego 
rejonu. UwaŜam, Ŝe mieszkańcy powinni poznaj funkcjonariusza, który opiekuje się ich 
rejonem. Proszę o załatwienie tej sprawy w taki sposób. Dziękuję. 

 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Jeśli nie, to ogłaszam 5 minut przerwy. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej- Janusz Gątkiewicz upowaŜnił Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 
– pana Mariana Kitę do prowadzenia obrad sesji podczas jego nieobecności. 
 
 
PRZERWA 
 
 
 
Marian Kita - Wiceprzewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wznawiam obrady po przerwie. Przechodzimy do zasadniczego tematu obrad dzisiejszej sesji 

Rady Miejskiej, czyli „ Sprawozdania z wykonania budŜetu Miasta Czeladź za 2003 rok” 
 Proszę pana Burmistrza o dokonanie wprowadzenia do materiału. 
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Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- Omawia sprawozdanie z wykonania budŜetu Miasta Czeladź za 2003 rok – w załączeniu 
 
Marian Kita   - Wiceprzewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
-  Dziękuję. Proszę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie opinii Komisji oraz 

treści wniosku Komisji skierowanego do Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
 
Ireneusz Gawro ński - Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej  
 
- Odczytuje treść Protokołu Nr 12 z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 8 kwietnia 2004 r.- w 

załączeniu oraz treść wniosku Komisji do Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Czeladź za 2003 rok – w załączeniu. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję Panu Wiceprzewodniczącemu za prowadzenie obrad podczas mojej nieobecności. 
- Odczytuje treść Uchwały Nr 00570/II/79/2004 z dnia 16 kwietnia 2004 r. II Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach – w załączeniu. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy Przewodniczący pozostałych Komisji chcieliby zabrać głos? 
- Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W takim razie przeczytam projekt uchwały i proszę o naniesienie poprawki polegającej na 

wykreśleniu  w § 1 słów:  „po rozpatrzeniu” – Uchwała w  sprawie rozpatrzenia „Sprawozdania 
z wykonania budŜetu miasta Czeladź za 2003 rok”. 
 Na podstawie art.18 ust.2 pkt.4 i art.18a ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r  o samorządzie 
gminnym / t. j. Dz. U. Nr 142 poz.1591 z 2001r. z późn. zmian./ - Rada Miejska  w Czeladzi po 
zaopiniowaniu przez Komisję Rewizyjną i  Regionalną  Izbę Obrachunkową  w Katowicach 

 
uchwala: 

 
§ 1 

 
Przyjąć „Sprawozdanie z wykonania budŜetu miasta Czeladź za 2003 rok”. 

 
§ 2 

 
Uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Śląskiego. 
 
- Czy Państwo macie uwagi do treści uchwały? Jeśli nie, to poproszę o przegłosowanie. Kto z 

Państwa jest za przyjęciem uchwały o treści, którą przedstawiłem przed chwilą? 
 
 
W głosowaniu uczestniczyło:     21 radnych 
„Za” przyj ęciem uchwały głosowało:    21radnych 
„Przeciw” głosowało:         0 radnych 
Wstrzymało si ę od głosu:      0 radnych 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została podj ęta. 
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Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do drugiego projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta Czeladź.  
- Przypomnę treść uchwały:  

Na podstawie art.18 ust.2 pkt.4 i art.18a ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym / t. j. Dz.U.Nr  142 poz. 1591 z 2001 r. z  późn. zmian./ - Rada Miejska w Czeladzi 
na wniosek Komisji Rewizyjnej i po zaopiniowaniu pr zez Regionaln ą Izbę 
Obrachunkow ą w Katowicach 

 
uchwala:  

 
§  1 

 
Udzielić absolutorium Burmistrzowi Miasta Czeladź za 2003 rok. 

 
§  2 

 
Uchwała wchodzi w Ŝycie z  dniem podjęcia.  

 
- Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś uwagi do tego projektu? Jeśli nie, to poproszę o 

przegłosowanie. Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały o treści, którą przedstawiłem przed 
chwilą? 

 
 
W głosowaniu uczestniczyło:     21 radnych 
„Za” przyj ęciem uchwały głosowało:    14 radnych 
„Przeciw” głosowało:          3 radnych 
Wstrzymało si ę od głosu:       4 radnych 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została podj ęta. 
 
 
 
Burmistrza Miasta - Marek Mrozowski  
 
- Dziękuję bardzo. 
 
 
 
 

pkt. 8– porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszego porządku obrad tj. podjęcia uchwał w sprawie.  
- Pierwszym jest projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci oraz obwodów publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Czeladź. 
 Czy ktoś z państwa radnych ma jakieś uwagi do projektu uchwały? 
 JeŜeli nie to proszę o przegłosowanie uchwały  
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GŁOSOWANIE  /obecnych 17 radnych/ ( radna Zofia Bazańska, Wiceprzewodnicząca Danuta 
Walczak,  radny Bogusław Staśko, radny Krzysztof 

Francikowski nie brali udziału w głosowaniu) 
 
17   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci oraz obwodów 

publicznych gimnazjów prowadzonych przez Gminę Czeladź. 
 Czy są jakieś uwagi po projektu uchwały? JeŜeli nie to proszę o przegłosowanie. 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 18 radnych/ ( radna  Zofia Bazańska, Wiceprzewodnicząca Danuta 

Walczak, radny Krzysztof Francikowski nie uczestniczyli w      
głosowaniu) 

 
 
 
18   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci  publicznych 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych.  
 Czy są jakieś uwagi po projektu uchwały? JeŜeli nie to proszę o przegłosowanie. 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 18 radnych/ ( radna  Zofia Bazańska, wiceprzewodnicząca Danuta 
                                                             Walczak, radny Krzysztof Francikowski nie brali udziału w 
                                                             głosowaniu) 
 
 
18   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała została  podj ęta przez Rad ę. 
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Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały nr 4 – w sprawie wyznaczenia składu komisji konkursowych 

na stanowiska dyrektorów palcówek oświatowych przedstawicieli organu prowadzącego oraz 
upowaŜnienia Burmistrza Miasta do dokonania czynności związanych z przeprowadzeniem 
postępowań konkursowych. 

- Czy są jakieś uwagi do projektu uchwały? Proszę pan Zastępca Burmistrza. 
 
Zbigniew Szaleniec - Zast ępca Burmistrza  
 
- Burmistrz zaproponował zgodnie ze swoim prawem trzy kandydatury do komisji dwóch komisji 

konkursowych: moja osoba, pani Dorota Bąk-Sekretarz Miasta i inspektor wydziału Edukacji-
pani Ilona Grudzień. Konsultowaliśmy te kandydatury m.in. z Komisją Edukacji, która nie 
wnosiła Ŝadnych zastrzeŜeń. Dlatego proponujemy przyjąć uchwały o treści przygotowanej 
przez pana Burmistrza.  

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy Państwo radni mają jakieś uwagi do projektu uchwały? JeŜeli nie to proszę o 

przegłosowanie uchwały. 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 18 radnych/ ( radna  Zofia Bazańska, wiceprzewodnicząca Danuta 
                                                             Walczak, radny  Krzysztof Francikowski nie brali udziału w 
                                                            głosowaniu) 
 
 
20   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   1  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały nr 5 – w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 67/57 k.m. 12 o pow. 12,0 m. kw. Przy ul. Tuwima w Czeladzi. 
- Czy ktoś z państwa radnych ma jakieś uwagi. Proszę pani kierownik Jaroń. 
 
GraŜyna Jaro ń - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
 
- Do tego projektu uchwały została zgłoszona autopoprawki „ na jeden rok” 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nie ma innych uwag? Przechodzimy do głosowania. 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/ 
 
21   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
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Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 39/1 k. m. 48 o pow. 295 m.kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 
Czy państwo radni mają jakieś uwagi do projektu uchwały? JeŜeli nie to proszę o 
przegłosowanie. 
 
 
 
 

GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/ 
 
21   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 

124/3 i 127/3 k.m. 12 o pow. 281 m.kw. przy ul. Pieńkowskiego-Kombatantów w Czeladzi. 
Czy państwo radni mają jakieś uwagi do projektu uchwały? JeŜeli nie to proszę o 
przegłosowanie 

 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/ 
 
21   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- przechodzimy do projektu uchwały nr 8 – w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 54/1 k.m. 13 o pow. 172 m.kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 
 Czy państwo radni mają jakieś uwagi? JeŜeli nie to proszę o przegłosowanie. 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/ 
 
21   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
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Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały nr 9- w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 84 m. kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 
Czy państwo radni mają jakieś uwagi?  
Proszę pan radny Andrzej Krugły. 
 

Andrzej Krugły - radny  
 
- Są to garaŜe, które budowane są na dziko. Dlatego teŜ sugerujemy by przedłuŜyć umowę 

moŜe na dwa lata i dać komuś szanse na uregulowanie prawne. 
 
GraŜyna Jaro ń - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
 
- Nie ma moŜliwości zalegalizowania samowoli budowlanej w sytuacji gdy nie ma planu 

zagospodarowania przestrzennego. W momencie, kiedy uchwalimy plan zagospodarowania 
wszystkie samowole, które będą zgodne z tym prawem będzie moŜna legalizować. 
GaraŜe te są w róŜnych punktach miasta zlokalizowane. 
  

Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Nie ma więcej uwag. Proszę o przegłosowanie uchwały. 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/ 
 
19   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   2  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały nr 10 – w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. 

części działki nr 14 k.m. 44 o pow. 110 m.kw. przy ul. Bema w Czeladzi. 
Czy państwo radni mają jakieś uwagi? Proszę pan Radny Oczkowicz. 

 
Władysław Oczkowicz - radny  
 
- Czy działka 14 sama w sobie nie moŜe stanowić powierzchni do podziału.  
 
GraŜyna Jaro ń - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
 
- Ma ona 10 metrów szerokości 
 
 Władysław Oczkowicz - radny  
 
- Czy nie ma moŜliwości by poczekać do momentu wygaśnięcia umowy dzierŜawy tej działki 

obecnych przejąć na cele gminy obecnych ewentualnie sprzedaŜy. 
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GraŜyna Jaro ń - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
 
- Gdyby działka nr 15 była działką gminną to było by to realne.  
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- NawiąŜemy kontakt z tymi osobami jeŜeli wyraŜą taką wolę to zwrócimy się do rady. 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/ 
 
20  radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   1  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- przechodzimy do projektu uchwały nr 11 – w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. 

części działki nr 183/4 k.m. 12 o pow. 33 m.kw. przy ul. Będzińskiej w Czeladzi.  
 Czy państwo radni mają jakieś uwagi? JeŜeli nie to proszę o przegłosowanie. 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/ 
 
21   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały nr 12 – w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. 

części działki nr 68 k.m. 6 o pow. 25 m.kw. przy ul. Szpitalnej w Czeladzi. 
 Czy państwo radni mają jakieś uwagi? Proszę pani Jaroń. 
 
GraŜyna Jaro ń - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
 
-  PoniewaŜ na Komisji było zapytanie, które skierowałam do ZIK’u do działu drogowego w 

sprawie zorganizowania zjazdu na tę nieruchomość. Były ze strony radnych zastrzeŜenia, 
dotyczące poprawności wjazdu, który tam funkcjonuje. Na dzień dzisiejszy zarządca drogi, 
czyli ZIK  nie widzi potrzeby korekty tego zjazdu, jest on poprawny. MoŜna go poprawić jedynie 
przy kapitalnym remoncie całej ulicy Szpitalnej. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. JeŜeli nie ma uwag proszę obecnych o przegłosowanie projektu uchwały..  
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GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/ 
 
21   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały nr 13 – obecnych sprawie sprzedaŜy działki nr 93/4 k. m.   

20 połoŜonej przy ul. Kilińskiego w Czeladzi. 
Czy państwo radni mają jakieś uwagi do projektu? Proszę pani kierownik GraŜyna Jaroń. 
 

GraŜyna Jaro ń - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
 
- Na tej działce prawomocną decyzją w 1998 r. wykonano budowę garaŜu trzyboksowego 

natomiast w roku 1992 równieŜ prawomocną decyzją dokonano zmiany sposobu uŜytkowania 
garaŜu trzyboksowego zlokalizowanego na działce przy ul. Kilińskiego, na lokal 
gastronomiczny. 

- działka ta obecnych części jest obecnych, władnością prywatną, ta część, która jest 
przedmiotem dzisiejszej uchwały jest obecnych własnością gminy obecnych płacona była 
dzierŜawa z nieruchomości. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Jeśli nie ma pytań proszę obecnych przegłosowanie projektu uchwały. 

 
 
 

GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/ 
 
19   radnych głosowało za 
   1  głosów przeciwnych   
   1  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały nr 14- w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa 

uŜytkowania wieczystego dz. Nr 196/38 k.m. 28 oraz udziału 1/9 części w prawie uŜytkowania 
wieczystego dz. Nr 169/42 k.m. 28 przy u. Wybickiego i Poniatowskiego w Czeladzi.  

- Czy państwo radni mają jakieś uwagi do projektu uchwały?. JeŜeli nie ma uwag proszę 
obecnych przegłosowanie.  

 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/ 
 
21   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę. 
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Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały nr 14- w sprawie oddania w uŜytkowanie wieczyste działki 

nr 265/3 k.m. 32 przy ul. 35-Lecia PRL w Czeladzi. 
- Czy państwo radni mają jakieś uwagi do projektu uchwały?. Proszę pani Kierownik Jaroń. 
 
GraŜyna Jaro ń - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
 
- Mam dwie opinie radców prawnych 9 K. Grochalskiego i D. Bednarczyk). Odczytuje opinie. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wznawiam obrady. Proszę pani kierownik Jaroń. 
 
GraŜyna Jaro ń - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
 
- proponuję przenieść projekt uchwały nr 15 na następną sesję 
 
Ireneusz Gawro ński - radny  
 
- obecnych tej sprawie brakuje wniosku złoŜonego przez Spółdzielnię Mieszkaniową o 

przekazaniu tych gruntów Spółdzielni Mieszkaniowej. Druga wątpliwość dotyczy wyliczenia 
wartości budynku, czy jest to wartość budynku na dzień dzisiejszy, czy moŜe sprzed kilku lat 
bo nie ma podanej daty. Kwestią wątpliwą jest jak zostały rozliczone inwestycje, pieniądze 
pozyskane w trakcie eksploatacji budynku. Wynika z tego, Ŝe został wyeliminowany wkład 
gminy. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan radny Sławomir Święch. 
 
Sławomir Święch - radny  
 
- Jak wynika z opinii radcy prawnego istnieją pewne podstawy ustawowe wykonawcze, które 

pozwalają stronie, niezaleŜnie od tego jako to jest instytucja, zwrócić się o nabycie praw do 
gruntu wraz z własnością budynku i taki wniosek został złoŜony 10 marca. Z drugiej strony 
ocena wartości przedstawiana we wniosku jest na dzień określony ustawą albo na dzień 
zawarcia umowy. Mogę stwierdzić, Ŝe ze strony instytucji, którą ja reprezentuję zostały 
spełnione wszystkie warunki wymienione przez pana Gawrońskiego. Oświadczam, Ŝe w tej 
sprawie Spółdzielnia wystąpi z roszczeniem na drodze administracyjnej, co nie uchybia dobrej 
współpracy.  

 
 Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Jeśli nie ma więcej uwag, proszę o przegłosowanie projektu uchwały. 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/ bez Swięcha 
 
15   radnych głosowało za 
   2  głosów przeciwnych   
   2  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała została  podj ęta przez Rad ę. 
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Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały nr 16 w sprawie nabycia działek nr 19/1 i 19/2, k.m. 49 

połoŜonych przy. Ul. Staropogońskiej w Czeladzi. 
- Kto z państwa radnych ma jakieś pytanie do projektu uchwały? Jeśli nie ma to proszę o 

przegłosowanie projektu uchwały.  
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/   
 
21   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały nr 17 w sprawie sprzedaŜy części działki nr 140/1, k.m. 20 

połoŜonej przy ul. Siemianowickiej w Czeladzi. 
- Kto z państwa radnych ma jakieś pytanie do projektu uchwały? Proszę pani Kierownik Jaroń 
 
GraŜyna Jaro ń - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
 
- Proszę o  wprowadzenie autopoprawki: w § 1 nie wyrazić zgody na sprzedaŜ 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są inne wnioski?. Jeśli nie ma kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/   
 
18  radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   3  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały nr 18 w sprawie zmiany Nr 4 miejscowego planu ogólnego 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Czeladź. 
- Kto z państwa radnych ma jakieś pytanie do projektu uchwały? Jeśli nie ma to proszę o 

przegłosowanie projektu uchwały.  
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GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/   
 
21   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały nr 19 w sprawie zmiany fragmentu miejscowego planu 

ogólnego perspektywicznego zagospodarowania przestrzennego Miasta Czeladź dla terenu 
przy ul. Będzińskiej. 

- Kto z państwa radnych ma jakieś pytanie do projektu uchwały? Proszę pan radny Władysław 
Oczkowicz. 

 
Władysław Oczkowicz  - radny  
 
- Na komisji przegłosowana została zmiana § 33 w zakresie ustaleń stawki procentowej. Czy my 

to traktujemy jako autopoprawki? Jeśli nie to zgłaszam wniosek formalny o zmianę zapisu § 
33.- czyli zmiana stawki z 0% na 10%. 

 
Janusz G ątkiewicz   - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są inne wnioski? Proszę pan Burmistrz. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- jestem za tym by utrzymać tą stawkę. Nasze prawo jest dziurawe i takie uchwały tylko draŜnią 

potencjalnych inwestorów a nie przynoszą Ŝadnych skutków. Tutaj jest to szczególnie 
uzasadnione, poniewaŜ większość tych działek była sprzedana przez gminę w poprzedniej 
kadencji. Dlatego dzisiaj, po fakcie ustalanie stawek jest trochę nie w porządku. 

 Ustalenie stawek jeszcze nigdzie w Polsce się nie udało. Ja wiem, Ŝe interpretacja Regionalnej 
Izby Obrachunkowej jest zupełnie inna, traktuje się, Ŝe są to potencjalne dochody, nie mniej 
jednak Wojewoda nie ma Ŝadnych zastrzeŜeń do tego typu uchwał. Ja równieŜ jestem za tym 
by pozostawić stawkę 0%. 

 
Władysław Oczkowicz  - radny  
 
- Na Komisji większość radnych opowiedziała się za ustalaniem stawek przynajmniej na okres 

jednego roku.  
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- JeŜeli innych wniosków nie ma, proszę o przegłosowanie wniosku radnego Władysława 

Oczkowicza 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/   
 
 
 
10   radnych głosowało za 
   7  głosów przeciwnych   
   4  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
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Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe wniosek został  podj ęty przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do przegłosowania uchwały wraz z poprawką. 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/   
 
11   radnych głosowało za 
   4  głosów przeciwnych   
   6  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały nr 20 w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela 

Miasta Czeladź. 
- Proszę panią wiceprzewodniczącą Danutę Walczak o odczytanie protokołu z posiedzenia 

Zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów do nagrody Miasta Czeladź o nadanie tytułu 
Honorowego Obywatela Miasta Czeladź. 

 
Danuta Walczak - Wiceprzewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Odczytuje treść protokołu z posiedzenia Zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów do 

nagrody Miasta Czeladź i  nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kandydatem do tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź jest Sławomir Pietras. Kto z 

Państwa jest za przyznaniem tego tytułu Sławomirowi Pietrasowi? 
 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/   
 
16   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   5  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała w sprawie przyznania tytułu Honorowego Ob ywatela 
Miasta Czelad ź została podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały nr 21 w sprawie przyznania Nagród Miasta Czeladź. 
 
- Pierwszym z kandydatów jest pan Zbigniew Blukacz. Kto z państwa radnych jest za jego 

kandydaturą do nagrody miasta Czeladź? 
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GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/   
 
16   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   5  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała w sprawie nagrody dla pana Zbigniewa Bluk acza 
została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Drugim kandydatem  jest pan Jan Powałka.. Kto z państwa radnych jest za jego kandydaturą 

do nagrody miasta Czeladź? 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/   
 
19   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   2  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała w sprawie nagrody dla pana Jana Powałki z ostała 
podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Trzecia kandydatura TKKF „ Saturn”. Kto z państwa radnych jest za przyznaniem nagrody 

miasta Czeladź dla tej organizacji? 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/   
 
21   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała w sprawie nagrody dla organizacji TKKF „ Saturn” 
została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do przegłosowania całej uchwały. 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/   
 
21   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
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Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały nr 22 w sprawie rozpatrzenia skargi pani Pelagii Meronow z 

dnia 1 marca 2004 roku dotyczącej działania Zakładu budynków Komunalnych w Czeladzi w 
sprawie zamiany zajmowanego lokalu mieszkalnego. 

- Pani Meronow na swoją skargę otrzymała odpowiedź od Rzecznika Praw Obywatelskich, 
następnie 1 marca zwróciła się do Wojewody podwaŜając opinię Rzecznika. 17 marca Śląski 
Urząd Wojewódzki powiadomił Radę Miejską Ŝe wszczął takie postępowanie. 5 kwietnia 
otrzymaliśmy pismo wyjaśniające Dyrektora Zakładu Budynków Komunalnych. 

- Proszę pana Dyrektora Macieja Bednarczyk. 
 
Maciej Bednarczyk - Dyrektor Zakładu Budynków Komun alnych  
 
- Pani Pelagia Meronow chciała zamienić mieszkanie ze swoją córką GraŜyną Pytlarz. Wstępne 

wyraziliśmy zgodę na zamianę tych mieszkań. Wniosek został złoŜony 1 stycznia. 29 marca 
została podpisana umowa z panią Meronow, po czym pani Meronow wpłaciła kaucję. Po tej 
skardze była u nas pani Meronow i skargę wycofała. 

- odczytuje protokół ustaleń w załączeniu, z którego wynika, Ŝe pani Meronow skargi nie 
wnosiła. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę pani radna Teresa Kosmala. 
 
Teresa Kosmala - radna  
 
- UwaŜam, Ŝe naleŜy poinformować prokuraturę o podrobieniu podpisu pani Pelagii Meronow. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę pan radny Jerzy Rebeta. 
 
Jerzy Rebeta - radny  
 
- Mamy dnie uchwały i którąś z nich musimy podjąć i na tych chciałbym zakończyć te 

dywagacje. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan radny Andrzej Świątek. 
 
Andrzej Świątek  - radny  
 
- Musimy zastanowić się czy rzeczywiście mamy do czynienia z jakimś problemem. UwaŜam, Ŝe 

powinna zająć się tą sprawą Komisja Gospodarcza. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Mamy dwa projekty uchwał; za odrzuceniem skargi bądź jej uwzględnieniem obecnych 

jesteśmy zobligowani do podjęcia którejś z nich. Kto z państwa jest za  odrzuceniem skargi 
pani Pelagii Meronow proszę o podniesienie ręki? 
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GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych -  radna Teresa Kosmala, radny Andrzej Świątek nie brali 
                          udziału w głosowaniu/ 
 
18   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   1  radny  wstrzymał  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził,  Ŝe uchwała o odrzuceniu  została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy uchwały nr 23 w sprawie: ustalenia wysokości wynagrodzenia dla Burmistrza 

Miasta. Proszę pani Skarbnik. 
 
Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta  
 
- Uchwała ta jest wynikiem wprowadzanego rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 2 marca 

2004 roku obecnych sprawie wynagradzania pracowników samorządowych. 
 Dotychczasowego wynagrodzenie wynosi 4.600zł, natomiast przedstawiona 4740 zł. Dodatek 

funkcyjny obowiązuje obecnych kwocie 1800 zł, natomiast zaproponowany 1960 zł. Dodatek 
specjalny obowiązuje w kwocie 1280 zł, po zmianie 1320 zł 

 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/   
 
17   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   4  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 24 w sprawie: ustalenia wysokości diet radnych. Czy do projektu 

tej uchwały są jakieś uwagi?  Proszę pani radna GraŜyna Strączek. 
 
GraŜyna Str ączek - radna  
 
- Komisja Oświaty jednogłośnie przegłosowała zniesienie § 2. Chcielibyśmy znać jaka jest kwota 

bazowa. To jest wniosek Komisji o skreślenie § 2. 
  
Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta  
 
- ta kwota wynika z ustawy budŜetowej 8i obecnych tym roku wynosi 1651,67 zł. obecnych 

ubiegłym roku ta kwota wynosiła 1603,56 zł. Półtora krotność razy 70% wynosi na rok 2004 
1`858,13 zł, w ubiegłym roku wynosiła ona 1804 zł i dopiero z tej kwoty liczone są 
poszczególne procenty. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan radny Ireneusz Gawroński. 
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Ireneusz Gawro ński - radny  
 
- Komisja Rewizyjna zwróciła się o wykreślenie punktu 8 w załączniku nr 1 do uchwały z dnia 6 

grudnia 2002 roku. Z uwagi na częstotliwość posiedzeń Komisji Rewizyjnej często dochodzi do 
zbiegu z innymi Komisjami w związku z czym uwaŜamy, Ŝe nie naleŜy karać radnych z tego 
powodu. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Czy są inne wnioski? Jeśli nie ma to kto z państwa jest za wnioskiem Komisji 

Oświaty? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych/   
 
19   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   2  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe wniosek został przyj ęty przez Rad ę. 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do przegłosowania całej uchwały. 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 21 radnych /  
20  radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   1  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził,  Ŝe uchwała  została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
-  Proszę pan Wiceprzewodniczący Marian Kita. 
 
Marian Kita - Wiceprzewodnicz ący 
 
- Kiedy następuje zmiana stawek bazowych? 
 
Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta  
 
- Zmiana następuje w momencie podjęcia ustawy budŜetowej państwa. Zmiana kwoty bazowej 

juŜ nastąpiła w związku z czym naliczone zostanie wyrównanie i wypłacenie tej kwoty. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały nr 25 w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/365/2004 Rady 

Miejskiej w Czeladzi z dnia 25 marca 2004r. w sprawie utworzenia obwodu głosowania w 
Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czeladzi przy ul. Szpitalnej 
40 do przeprowadzenia wyborów do parlamentu Europejskiego. 

- Czy ktoś z państwa ma jakieś pytania? 
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GŁOSOWANIE  /obecnych 20 radnych, bez . Z. Bazańskiej /   
20  radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził,  Ŝe uchwała   została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały nr 26 w sprawie zaciągnięcia poŜyczki. Proszę pani 

Skarbnik.  
 
Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta  
 
- Dwie uchwały które państwo mają, są to uchwały które powtórnie będę państwo podejmować 

poniewaŜ zostały uchylone przez Regionalną Izbę Obrachunkową z uwagi na to, Ŝe poŜyczki 
które były podejmowane na dwa lata i w uchwałach nie było rozpisanej transzy. Naprawiając  
ten błąd dajemy państwu te dwie uchwały do podjęcia. 

- Czy są jakieś pytania? Proszę pan radny Ireneusz Gawroński. 
 
Ireneusz Gawro ński - radny  
 
- Jakie kwoty będziemy spłacać w poszczególnych latach? 
 
Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta  
 
- w 2003 roku spłaty wynikające ze spłaty rat poŜyczek.  Na koniec 2004 1.394.238zł, w 2005 

2.038.432zł, w 2006- 2.010.637, w 2007- 1.817.835, w 2008 – 1.599.262, w 2009 -1.534.071, 
w 2010- 1.473.790, w 2011- 828.743, w 2012- 803.196, w 2013- 638.183, w 2014- 559.770, w 
2015- 485.993, w 2016 – 391.008. To jest aktualny plan spłaty poŜyczek tych, które zostały 
zaciągnięte oraz tych które są zaplanowane do zaciągnięcia.  

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są jeszcze jakieś pytania? Jeśli nie to proszę obecnych przegłosowanie projektu uchwały. 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 20 radnych, bez Z. Bazańskiej /   
20  radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził,  Ŝe uchwała   została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały nr 27 w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
- Czy są jeszcze jakieś pytania? Jeśli nie to proszę obecnych przegłosowanie projektu uchwały. 
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GŁOSOWANIE  /obecnych 20 radnych, bez Z. Bazańskiej /   
 
20  radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził,  Ŝe uchwała  została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały nr 28 w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2004 rok. 
- Czy są jeszcze jakieś pytania? Proszę pani Skarbnik. 
 
 
Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta  
 
- Omawia projekt uchwały w sprawie zmian w  budŜecie miasta, autopoprawki oraz plan 

inwestycyjny. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Jeśli nie ma więcej pytań, przechodzimy do głosowania. 
 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 20 radnych, bez. Z. Bazańskiej /   
20  radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził,  Ŝe uchwała o   została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały nr 29. Proszę pani kierownik GraŜyna Jaroń. 
 
GraŜyna Jaro ń - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami.  
 
- Jest to projekt uchwały w sprawie przeniesienia prawa uŜytkowania wieczystego działek o 

łącznej powierzchni 58.808 mkw. 
 Przedstawia na mapie połoŜenie działek, które są przedmiotem zamiany. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan radny Ireneusz Gawroński. 
 
Ireneusz Gawro ński - radny  
 
- UwaŜam, Ŝe z częścią tej działki moŜemy mieć problemy. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pani radna Teresa Kosmala. 
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Teresa Kosmala - radna  
 
-  Jakie ma być przeznaczenie tego terenu? 
 
Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- Ma to być zaplecze dla parku technologicznego. Częściowo mają to być tereny zielone 

naszego miasta. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Jeśli nie ma więcej pytań przechodzimy do głosowania. 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 20 radnych, bez Z. Bazańskiej /   
 
18  radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   2  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził,  Ŝe uchwała   została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały. Proszę pani Kierownik Jaroń. 
 
GraŜyna Jaro ń - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami.  
 
- Jest to projekt uchwały dotyczący zgody na podpisanie porozumienia pomiędzy miastem 

Czeladź, GBS’em- obecnym właścicielem terenu M1 i nowym nabywcą tego terenu. 
 Do tej pory mamy podpisaną umowę dzierŜawy terenu pomiędzy miastem, obecnych GBS’em 

obecnych łącznej powierzchni 7000 m.kw.  i ta umowa dzierŜawy podpisana jest do 15 lutego 
2008 roku. 

- Omawia na mapie połoŜenie tego terenu. 
- PoniewaŜ GBS sprzedaje ten teren nowemu nabywcy, jest propozycja podpisania takiego 

porozumienia, ( odczytuje treść tego porozumienia). 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan Burmistrz. 
 
Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- W uzupełnieniu dodam, Ŝe nowa firma jest zainteresowana zamianą tych terenów na tereny 

części obecnego parkingu dla pracowników M1. Nam ten teren jest potrzebny ze względu na 
budowę drogi, która umoŜliwiała by zagospodarowanie terenu w obrębie tej strefy. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan radny Władysław Oczkowicz. 
 
Władysław Oczkowicz - radny  
 
- Nie do końca zrozumiałem wypowiedź pani kierownik, proszę o wyjaśnienie. 
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GraŜyna Jaro ń  - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami.  
 
-  Jest to przyrzeczenie z naszej strony, Ŝe zawrzemy umowę dzierŜawy z nowym nabywcą 

terenu przyległego, na którym stoi M1. 
 
Władysław Oczkowicz - radny  
 
- Jest to parking przy ul. Handlowej? 
 
Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- Tak. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan radny Andrzej Krugły. 
 
Andrzej Kr ągły  - radny  
 
- Zastanawiam się dlaczego sprawa ta jest załatwiana tak szybko, na gorąco. Czy musimy być 

tak szybkie tempo pracy?, dlaczego temat ten nie został przedstawiony na Komisji? 
 
Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- Transakcje są podpisywane dzisiaj na jutro. My nie musimy tego podpisywać ale wprowadzony 

został vat, stąd ten pośpiech. 
- Sprawa ta nie została poruszona na komisji poniewaŜ temat ten pojawił się po południu. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pani radna Teresa Kosmala. 
 
Teresa Kosmala - radna  
 
- Kiedyś podejmowaliśmy uchwałę dotyczącą wyraŜenia zgody na to, by parkingi były 

zabudowane, Ŝeby powierzchnia tego pawilonu była większa. Jak realizowany jest ten proces? 
Czy nowy właściciel przejmuje te zobowiązania? 

 
 Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- Na dzień dzisiejszy wiedze mam taką, Ŝe nowy właściciel podtrzymuje wcześniejsze decyzje 

GBS czyli o rozbudowie M1. Natomiast trudno mi jest powiedzieć czy za dwa tygodnie nowy 
właściciel powie Ŝe nie. Jaka jest przyczyna sprzedaŜy tego nie wiem bo są to tajemnice 
sprzedaŜy. Nowy właściciel w ogóle nie zajmuje się handle natomiast „Metro” to jest typowy 
koncern handlowy i moŜe to z tego wynika. 

- JeŜeli chodzi o ulgi to, „Metro” nie miało Ŝadnych ulg w Polsce, jak zresztą reszta koncernów 
handlowych. 

 
Ireneusz Gawro ński - radny  
 
- JeŜeli my dzisiaj nie wyrazimy zgody na podpisanie tego porozumienia, czy w takiej sytuacji 

umowa ta zostanie podpisana? 
 
Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- Pewnie podpiszą,  tylko w takiej sytuacji jest pytanie czy będziemy dalej w planie inwestycji. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są jeszcze jakieś pytania, wnioski?, jeśli nie ma przechodzimy do głosowania. 
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GŁOSOWANIE  /obecnych 20 radnych,  bez Zofii Bazańskiej/  
 
17  radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   3  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził,  Ŝe uchwała   została  podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Ogłaszam 5 minut przerwy. 
 
 
 
PRZERWA 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wznawiam obrady po przerwie. 
 
 
 
 
 

pkt. 9– porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszego porządku obrad tj. udzielenia odpowiedzi na 

zgłoszone interpelacje i zapytania radnych.  
 
 
Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- Interpelacja pana Kedzierskiego- walący się mur - sprawę tą zgłosimy do Spółdzielni „Saturn”, 

która jest właścicielem tego terenu. 
- Ulica Betonowa ( właz) – nie nasza kanalizacja, to nie jest nasza droga. Staramy się o 

przejęcie tej drogi. 
- Sklep nocny, śmietnisko – na bieŜąco sprzątamy Czeladź, w dalszej kolejności jest równieŜ ten 

teren. 
- Ulica Nowopogońska 135 ( głęboka dziura) – przyjmujemy do realizacji. 
- Ulica Zamiejska nieprzejezdna  - robimy to w miarę moŜliwości, ale na pewno nie zrobimy 

porządnej nawierzchni ze względu na to Ŝe tam istnieje potrzeba budowy kanalizacji. I to nie 
jest na razie zaplanowane poniewaŜ wymaga duŜych nakładów ale jakieś dziury będziemy 
starali się załatać Ŝeby ta droga była przejezdna. 

- Piaski ( pomnik generała Świerczewskiego) – jest to kompetencja rady, związku z czym jeŜeli 
taki wniosek wpłynie to rada będzie musiała podjąć uchwałę w tej sprawie. 

- Interpelacja pana Krugłego – to poręcz przy ul. Armii Krajowej będzie załatwiona. 
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- JeŜeli chodzi o pana Hetmańczyka to mam prośbę Ŝeby nie mieszać go do nas. Oczywiście 
pomagał nam przy kampanii wyborczej.  Natomiast sprawy jego zachowania to kompetencja 
Dyrektora Zakładu Budynków Komunalnych. 

- Gwiazda na pomniku Armii Czerwonej – nie wiem dlaczego nie ma, przylepimy nową gwiazdę. 
- Interpelacja pana Francikowskiego – jeŜeli chodzi o budynek przy byłej rozlewni piwa, to jest to 

budynek prywatny zgłosimy tą sprawę do nadzoru. StraŜ Miejska tam wielokrotnie 
interweniowała. 

- Interpelacja pana Święcha – ulica Spacerowa, 27 Stycznia-oznakowanie. Będzie nowe 
oznakowanie, poza tym stworzymy nową organizację ruchu. 

- Włazy do studzienek kanalizacyjnych uzupełniane są na bieŜąco. 
- JeŜeli chodzi o błąkające się psy to na bieŜąco są wyłapywane. Mamy podpisaną umowę ze 

schroniskiem w Mysłowicach. 
- Przystanek Woodstock – jeŜeli jest taka inicjatywa to rozwaŜymy ją. Proszę pamiętać, Ŝe są to 

bardzo duŜe koszty, jeŜeli natomiast jest to inicjatywa 4 miast to te koszty są mniejsze. 
- Interpelacja radnego Oczkowicz- centrum społeczno-edukacyjne. Jest tam nadzór ze strony 

Zakładu Budynków Komunalnych, jeŜeli pan uwaŜa Ŝe jest niewłaściwy to warto go poprawić. 
- Drogi osiedlowe  - wystąpimy do administratorów z prośbą o to aby drogi te doprowadzić do 

stanu zadawalającego. 
- Interpelacja radnego Świątka – garaŜe ulica Szpitalna przy działkach. Problem polega na tym 

Ŝe jest jak gdyby strefa niczyja. Droga publiczna dochodzi do pewnego momentu, po tym 
zaczynają się  garaŜe. Zgodnie z zawartą umową kupujący czyli właściciele garaŜy mieli 
powołać wspólny zarząd, który miał przejąć administrację. Do dnia dzisiejszego taki zarząd nie 
powstał.  JeŜeli chodzi o opłaty za garaŜe to jest to kwota 150 zł czyli opłata za uŜytkowanie 
wieczyste oraz podatek. W tych opłatach nie moŜe być zawarta opłata za śmieci. My jako 
gmina nie moŜemy narzucić tej opłaty poniewaŜ wymagało by to przeprowadzenia referendum 
gminnego. MoŜe to zrobić wyłącznie zarząd. Dlatego proszę rozwaŜyć kwestię powołania 
zarządu dlatego Ŝe opłaty za śmieci były by niewielkie, a jednocześnie rozwiązały by ten 
problem. 

- JeŜeli chodzi o 8 działek przy garaŜach to do tej pory nikt z wnioskiem nie wystąpił, nie było 
Ŝadnego zainteresowania. RozwaŜymy ten temat jeŜeli tylko będą chętni. 

- Interpelacja pani Kosmali- rozebrany budynek kopalni Czeladź. W tym temacie była zgoda 
konserwatora, mam równieŜ kopię decyzji Starostwa Powiatowego z 15 kwietnia 2004 roku. 
( odczytuje treść decyzji)Sprawa rozbiórki to kompetencje starostwa, nadzoru budowlanego, 
my nie mamy kompetencji w tym zakresie. 

- Toaleta publiczna. Liczę na to Ŝe jeŜeli „ LIDL” zostanie uruchomiony to powstanie tam toaleta, 
która nie będzie oficjalnie publiczna ale mieszkańcy będę mogli z niej korzystać. 

- Pani Bazańska mówiła o pewnej pani mieszkającej na ulicy Szpitalnej, która chciała się 
zamienić na mieszkanie w tym samym budynku. Problem polega na tym, Ŝe córka byłych 
najemców tego lokalu wniosła sprawę do sądu o przejęcie tego lokalu. JeŜeli wyrok sądu 
będzie taki Ŝe naleŜy się jej to mieszkanie to wówczas ZBK będzie musiało podpisać umowę z 
tą panią. Natomiast jeŜeli sąd nie uzna racji tej pani wówczas, będzie moŜliwość taka Ŝeby 
przydzielić ten lokal na parterze tym państwu. 

                               
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania?. Proszę pana Burmistrza o udzielenie odpowiedzi na 

zapytania mieszkańców. 
 
Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- Było kilka pytań ze strony pana Bliźnickiego. 
- jeŜeli chodzi o Strategię Rozwoju Miasta to naleŜy podkreślić Ŝe nie była to strategia lecz 

Program Rozwoju Miasta, a więc opierałem się na istniejącej Strategii, która została przyjęta 
przez Radę Miejską, jak równieŜ opierałem się na planie inwestycyjnym, który równieŜ był 
przyjęty, były tam pewne nowości ale większość spraw była uchwalona przez Radę Miejską. 
Pomimo braku pozytywnej uchwały Rady Miejskiej  dla przedstawionych przeze mnie załoŜeń 
Programu Rozwoju Miasta nie popełniłem  Ŝadnego grzechu dlatego Ŝe program inwestycyjny 
był tak szeroki, Ŝe mnie pozostał wybór z  dwudziestu paru inwestycji przewidzianych na dany 
rok, to co jest moim zdaniem najwaŜniejsze jako Ŝe burmistrz odpowiada za wykonanie 
budŜetu. Dlatego uwaŜam Ŝe pana zarzuty są zupełnie bezzasadne. 
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- Park technologiczny i plan działań – Jest to porozumienie pomiędzy prezydentem Będzina, 
Starostą i mną, Ŝe ten temat wprowadzamy na sesję w maju. 

- StraŜ Miejska ( rejonowi) – po raz drugi zdarzyło się Ŝe prezentowaliśmy te osoby, które mają 
poszczególne części miasta pod swoją opieką, informacja taka została zamieszczona w „Echu 
Czeladzi”, która to gazeta dostępna jest dla wszystkich zainteresowanych mieszkańców. 

- JeŜeli chodzi o odpady to nie pan racji, Ŝe zawsze było to w kwietniu. W zeszłym roku akcja 
czyszczenia miasta odbyła się w maja i o kaŜdej akcji zamieszczona jest informacja w „Echu 
Czeladzi”, oprócz tego jest akcja plakatowa. 

- JeŜeli chodzi o pytanie pana Łuczaka, naleŜy podkreślić Ŝe taka sprawa załatwiana jest na linii 
babcia- spółdzielnia mieszkaniowa dlatego to nie jest temat dla Rady Miejskiej i tym samy dla 
burmistrza. 

 
 
 
 

 pkt. 10– porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad- czyli spraw bieŜących. 
- Proszę pani GraŜyna Strączek. 

 
GraŜyna Str ączek - radny  
 

- Wiem, Ŝe została zakończona kontrola klubu „Ambasador” w związku z czym chciałbym 
dowiedzieć się kiedy temat ten zostanie przedstawiony na sesji? 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan Ireneusz Gawroński. 
 
Ireneusz Gawro ński - Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej  
 
- Zespół zakończył pracę. 5 kwietnia zbiera się Komisja Rewizyjna, mam nadzieję Ŝe na tej 

Komisji propozycje Zespołu zostaną zatwierdzone. W związku z tym proszę Gątkiewicz 
wprowadzenie tego tematu na najbliŜszej sesji. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania? 
 
Zbigniew Szaleniec - Zast ępca Burmistrza Miasta  
 
- Serdecznie zapraszam państwa, w imieniu własnym i Burmistrza na obchody „Dni Czeladzi”. 

Chcę jednocześnie podkreślić, Ŝe liczymy na państwa obecność, szczególnie na spotkaniu 
inauguracyjnym. 

- We wszystkich gminach wezmą udział dzieci naszego miasta. Dziękuję. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan Wiceprzewodniczący Marian Kita. 
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Marian Kita - Wiceprzewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W tym roku przypada 80 rocznica Czeladzkiego Klubu Sportowego. Proponowałem pani 

redaktor Konopelskiej Ŝeby przeprowadziła kilka wywiadów z najstarszymi mieszkańcami, 
którzy ten czeladzki klub zakładali, jak równieŜ z zawodnikami tego Klubu, którzy jeszcze Ŝyją. 

- UwaŜam, Ŝe te sprawy powinny zostać w okresie najbliŜszych kilku miesięcy utrwalone, 
poniewaŜ miesięcznik „Echo Czeladzi” staje się miesięcznikiem historycznym. 

- wielu mieszkańców zapytuje mnie, dlaczego w Echu Czeladzi nie ma juŜ zamieszczanych 
uchwały Rady Miejskiej. 

- Coraz częściej mam sygnały, Ŝe Echo czeladzi traci swój wydźwięk. Dziękuję. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan Burmistrz Szaleniec. 
 
Zbigniew Szaleniec - Zast ępca Burmistrza Miasta  
 
- Chciałbym poinformować, Ŝe zostanie powołany Zespół, który zajmie się obchodami 80 – 

Lecia. Obchody przypadną na 2 połową września. Na początku roku wystąpiliśmy do róŜnych 
związków sportowych, Ministerstwa Edukacji i Sportu, do związków zawodowych o przyznanie 
róŜnych medali dla zasłuŜonych, naszych sportowców. 

- Chcemy wydać ksiąŜeczkę na temat historii sportu w Czeladzi. Obecnie jesteśmy w fazie 
zbierania wszelkich materiałów. 

- JeŜeli chodzi o „Echo Czeladzi” wiem tylko tyle, Ŝe ciągle jest tego miesięcznika za mało. 
Dlatego świadczyło by to o tym, Ŝe „Echo” jest dobrze postrzegane. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan radny Ireneusz Gawroński. 
 
Ireneusz Gawro ński - radny  
 
- Wydaje nam się jak równieŜ mieszkańcom, Ŝe sprawy Rady Miejskiej zostały zepchnięte na 

margines. Wydaje mi się Ŝe tych informacji powinno być troszkę więcej. 
- Sprawą bezsporną jest to, Ŝe muszą być zamieszczane w echu czeladzi uchwały poniewaŜ nie 

wszyscy mieszkańcy mają dostęp do Internetu.  
 Naszymi przedstawicielami w kolegium redakcyjnym „Echa Czeladzi” są dwie panie : Teresa 

Kosmala Wiceprzewodnicząca Danuta Walczak 
 
 Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan Burmistrz. 
 
Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- Powodem tego, Ŝe usunięto uchwały z „Echa Czeladzi” było to Ŝe tych uchwał było za duŜo i 

nam ludzie wręcz zarzucali, Ŝe robimy śmietnik z „Echa” i to było powodem. JeŜeli uchwały są 
zamieszczane w biuletynie Informacji Publicznej, jeŜeli najwaŜniejsze uchwały są omawiane w 
Echu to nie ma powodu Ŝeby drukować samej podstawy prawne i numerów uchwał  
 bo najwięcej przy takiej ilości uchwał nie ma miejsca. 

- Nie ma przedstawicieli Rady. Są to członkowie Kolegium z głosem opiniującym. 
- JeŜeli jest za mało miejsca na sprawy rady miejskiej to je powiększymy. 
 
Danuta Walczak - Wiceprzewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Chciałam państwa poinformować, Ŝe ja od kilku miesięcy w takich kolegiach nie uczestniczę. 
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Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- Pani przewodnicząca jest reprezentuje samą siebie. Nie moŜe być tak, Ŝe jej funkcja jest 

przywiązana do niej o kaŜdej porze dnia i nocy. 
- Zadaniem kolegium jest opiniowanie natomiast za tekst odpowiada redaktor i tak mówi prawo 

prasowe. 
 
Teresa Kosmala - radna  
 
- Popieram wypowiedź pana Burmistrza poniewaŜ my nie zostałyśmy wybrane przez Radę, poza 

tym jesteśmy jedynie ciałem opiniodawczo-doradczym. 
 
 Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan radny Andrzej Świątek. 
 
Andrzej Świątek  - radny  
 
- UwaŜam, Ŝe drukowanie uchwał w obecnej formie jest dość obszerne, dlatego teŜ słusznym  

rozwiązaniem było by wskazanie numeracji uchwał oraz w jakiej sprawie zostały podjęte. 
- Jest to gazeta samorządowa, dlatego teŜ w równych częściach gazeta powinna być 

poświęcona sprawom radnych i burmistrza miasta. 
- W poprzednim numerze „Echa Czeladzi” nie ma Ŝadnej wzmianki o wzroście opłaty za wodę. 
 Jeszcze raz apeluje do burmistrza Ŝeby ta gazeta była gazetą samorządową. 
 
 Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan Burmistrz. 
 
Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- Jest to gazeta samorządowa, a nie Rady Miejskiej. Podzieliliśmy gazetę nie pewne sektory i 

staramy się nie przekraczać granic po to by kultura, czy sport nie zdominowała całą gazetę. 
Jest tyle materiału, ze nie jesteśmy w stanie wszystkiego opublikować. 

- Na stronie 4 znajduje się artykuł dotyczący cen wody podpisany prze dyrektora Szczupidera. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Odczytuje pismo Śląskiego Kuratora Oświaty w sprawie utworzenia Miejskiego Zespołu Szkół i 

połączenia Szkoły Podstawowej Nr 2 i Gimnazjum Nr 1. ( w załączeniu). 
- Odczytuje zawiadomienie o wszczęciu postępowania w sprawie stwierdzenia niewaŜności 

Uchwały w sprawie Statutu Gminy Miejskiej Czeladź. 
- Odczytuje pismo w sprawie stwierdzenia niewaŜności uchwały w sprawie Statutu Gminy 

Miejskiej Czeladź. ( w załączeniu) 
- Apeluję do Przewodniczącego Komisji Statutowo-Regulaminowej o zwołanie Komisji 

Statutowej i rozpatrzenie tej sprawy. 
 
Teresa Kosmala - radna  
 
- Proponuję by nie uwzględniać poprawek, lecz przyjąć statut taki jaki został uchwalony przez 

Radę. PrzecieŜ nie musimy się stosować do organu nadzoru, niech Sąd rozstrzygnie. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. 
- Odczytuje pismo Biblioteki Śląskiej ( w załączeniu). 
- Odczytuje pismo w sprawie stwierdzenia niewaŜności uchwał Rady Miejskiej Nr 

XXVII/347/2004 i Nr XXVII/348/2004 ( w załączeniu). 
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- Proponuję by zdecydowanie skracać treść protokołów. Materiał zapisany jest na kasetach 
magnetofonowych. Proszę przemyśleć ten temat. 

 
Rada jednogłośnie wyraziła zgodę na skrócone wersje protokołów. 

 
- Omawia terminarz obchodów „Dni Czeladzi” 
- Omawia szkolenie dla radnych . 
 
 
 

 pkt. 11– porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Po wyczerpaniu porządku obrad, zamykam XXIX Sesję Rady Miejskiej. 
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